
 

 

László János vagyok, 2006 elejétől vezetem a Kerékpárosklubot, ez alatt sikerült egy országosan 

ismert szakmai szervezetet építeni. (rövid életrajzom a honlapon található: 

http://kerekparosklub.hu/rolunk/tisztsegviselok) 

Továbbra is szeretnék részt venni a Kerékpárosklub jövőjének alakításában, de nem 

szeretném/tudom vállalni a szervezet operatív vezetését, az elnöki feladatokat. Erre nálam sokkal 

alkalmasabb embert kell találni a jövendő elnökségben. Viszont örömmel foglalkozom tovább is a 

szakpolitikai irányítással a vezetésben és a szakmai munka irányításával a Kerékpárosklub 

munkatársaként. 

Fontosnak tartom, hogy szervezetünk:  

• A megteremtett függetlenségét megtartsa, 

• stabil és fenntartható pénzügyi alapja legyen, 

• az egyéni és vállalati tagság növekedjen, 

• a szakmai munka erősödjön, 

• ismertségünk növekedjen, 

• a szervezetünk országos hálózatossága jelentősen erősödjön. 

E célok elérése érdekében szeretnénk dolgozni az elnökségben. Kiemelt területnek tekintem magam 

számára a közlekedésszakmai munka vezetését és irányítását, az ezzel kapcsolatos kommunikációt. 

 

 


